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DURANT LA SETMANA DEL 22  AL 28 D’ABRIL 
PREGAREM A SANT JOSEP: 
Dilluns 22:  Josep M. Cànovas Dimarts, 23:  
Josep Garrido Negre; en acció de gràcies a sant 
Jordi Dimecres,  24: Josep Garrido Negre 
Dijous, 25:  Segunda Méndez Pérez; Josep 
Garrido Negre Divendres, 26:  en acció de 
gràcies Dissabte, 27:  en acció de gràcies a la 
Mared e Déu de Montserrat; dif. fam. Sabater; 
Joaquim Mundet Diumenge, 28: dif. fam. Isern;  
Miquel Bataller; Miquel Montió; Carme Font 
Juvanteny. 
 
DURANT LA SETMANA DEL  22  AL 28 
D’ABRIL, PREGAREM A SANT PAU: 
 
Dijous, 27:  en acció de gràcies a la Mare de 
Déu de Montserrat. 
Diumenge, 28: Segunda Méndez Pérez 
 

Es volen casar... 
En Juan Alonzo Melgar Paredes amb la Meliza 
Marín Ortiz ambdós residents a la parròquia de sant 
Pau 
En Daniel Fernández Jiménez amb la Beatriz Maria 
Jiménez Ledesma, ambdós de la parròquia de sant 
Pau 
En Francisco Kevin Moreno Ruiz amb la Coral 
Amador Romero, ambdós residents a la parròquia de 
Vila-roja. 
En Gerard Gutiérrez Juanhuix amb la Marta Carbó 
Ternero, ambdós residents a la parròquia de sant 
Josep 
L’Albert Farreras Collell amb la Natalia Miralles 
Soler, ambdós residents a la parròquia de sant Josep 

 
A Catalunya, Sant Jordi i la Mare de Déu de 
Montserrat són els patrons venerats. Aquesta 
setmana celebrem les festes patronals de 
Catalunya: el dimarts és Sant Jordi, i el 
dissabte és Mare de Déu de Montserrat. 

• Sant Jordi és un màrtir venerat des de 
l’antiguitat. Segons la llegenda, va ser 
un soldat romà d’Orient que es va 
convertir al cristianisme i va morir com 
a màrtir de Crist durant les 
persecucions del segle III. La seva festa 
és també el Dia de Sant Jordi, quan es 
regalen roses i llibres com a mostra 
d’estimació i amor a la cultura. 

• Mare de Déu de Montserrat és la 
patrona de Catalunya. La llegenda diu 
que una imatge de la Mare de Déu va 
ser amagada en una cova de la 
muntanya de Montserrat durant una 
invasió de la península. Més tard, un 
pastor va trobar aquesta imatge, i quan 
van intentar traslladar-la a Manresa, es 
va fer tan pesada que no es va poder 
moure. Així, va quedar al lloc on ara es 
troba el santuari i el monestir benedictí 
de Montserrat. 

 
Preguem perquè sant Jordi i la Mare de 
Déu de Montserrat ajudin a conservar la fe 
d’aquest poble, i li donin un nou alè de 
vida, d’esperit solidari i d’acolliment.  

 
Celebracions a tenir present a la parròquia de 
sant Josep en aquest temps de pasqua. 
 

El dissbte 27 d’abril, i dins la missa de les 19h, 
celebrarem la professió de fe d’un grups de nois i 
noies, i la comunió de dos d’ells. 
 

El diumenge 28 d’abril, a l’1 del migdia, tindrem 
la primera sessió de les comunions. 
 

El dimecres dia 1 de maig, a les 11,30h i a les 
13h. tindrem les 2 sessions de comunions. 
 

El dissabte 4 de maig, dins la missa de les 19h. 
celebració comunitària de la unicó dels malalts. 
 

El dissabte 18 de maig, dins la missa de les 19h., 
hi haurà la confirmació d’un grup de nois i noies 
de la parròquia, la presidirà el nostre bisbe fra 
Octavi Vilà.  
 



Acollint a Jesús en la vida... 
 
Una de les imatges que aquest temps 
de Pasqua se’ns proposa –  una de les 
més antigues de la comunitat 
cristiana- és la del bon pastor. Jesús 
és el bon pastor. És aquell que ens 
conèixer a tots, que ens crida pel nom, 
que ens gaudeix, que ens estima tal 
com som... I nosaltres el reconeixem a 
ell. 
 

És sempre un acte de fe, d’amor, de 
compartir. És un acte d’Esperança 
perquè és una trobada personal amb 
Jesús. Aquí rau el centre del nostre 
seguiment i testimoniatge de vida. 
Jesús acull. Aquest és el manament: 
l’amor. Només des de l’amor podem 
acollir, podem estar a prop de la vida i 
de la realitat de les persones. Es 
establir relacions d’igualtat i de 
compartir el que som i tenim. Jesús 
com a bon pastor ens ha mostrar el 
camí de les nostres accions i del nostre 
ser cristià. És Ell qui ens guia, qui ens 
mostra el camí a seguir en la vida, qui 
ens ve a buscar quan estem perdut, 
qui ens acull per damunt de tot. És la 
crida per estar sempre al costat dels 
més febles i dèbils, per a seguir 
compartint el nostre projecte de vida 
amb tots aquells que cerquen sempre 
una paraula de vida, d’acolliment i de 
tendresa. 
 

Acollint a Jesús ens la nostra vida com 
a bon pastor es restar disposats a 
posar en practica tota iniciativa que 
ajudi a fer possible la dignitat i la vida 
de tota persona humana. No es una 
tasca fàcil. Caldrà tenir present les 
limitacions pròpies de cada persona, i 
alhora els seus anhels més preuats. 
És dialogar i pactar una manera de 
viure diferent en tota persona. És 
partir sempre de la singularitat de 
hom viu i te.  
 

Per això el bon pastor coneix a 
cadascuna de les ovelles. Sap qui son 
i com son. I ens estima. Ens costa de 
ser-ho. Ens ho hem de creure i hem de 
viure-ho. Sempre l’evangeli – i la 
proposta de Jesús- ens transforma 
més del que ens ho imaginem. Només 
hem de deixar a Déu que faci la seva 
feina en nosaltres. Deixar-li espai en la 
nostra vida.  
 

Com diu el cardenal Zuppi, 
arquebisbe de Bolonya i president de 
la conferència episcopal italiana “ una 
Església que ha de resistir; que 
internament es retreu no tenir prou 
identitat i que externament no li 
interessa la missió, sinó que, 
preocupant-se per tancar files, 
repeteix “qui som”; que intercanvia 
el favor de tot el poble” dels Actes 
amb debilitat i pretén el conflicte 
com a defensa de la veritat; que 
només parla als nostres, en lloc de 
fer-ho preocupant-se de parlar amb 
els altres; que no va  a la recerca 
de les ovelles perdudes i posa a 
prosa les que tornen. (...) I no 
oblidem l’advertència del papa 
Benet: al principi de ser cristià no 
hi ha un decisió ètica ni una gran 
idea, sinó la trobada amb un 
esdeveniment, amb una Persona. “ 
Deixar a Jesús que sigui el nostre “bon 
pastor”, deixar-nos guiar per ell en tot 
moment, es qui seguim, aquí acollim. 
 

Avui, que el nostre bisbe Octavi rebrà 
l’ordenació episcopal, i prendrà 
possessió com a bisbe de Girona, hem 
recordar que està cridat a ser aquell 
que ens acompanyi a tots nosaltres 
com el bon pastor.  Que en tot moment 
ens ajudi a discernir els signes del 
temps, i a donar testimoni de vida i fe 
davant una societat tant plural i 
secularitzada com la que tenim.  

 

Jordi Reixach i Masachs 
 Girona, 21 d’abril de 2024. 


